

《单词百科:dissatisfactions是什么意思?dissatisfactions怎么发音?dissatisfactions的解释和用法》

英语单词dissatisfactions是什么意思?dissatisfactions怎么读?dissatisfactions怎么发音?简答网为您整理了dissatisfactions的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



dissatisfactions怎么读

dissatisfactions的读音:[d s sæt s fæk nz]

dissatisfactions的意思

1、n.不满，不平(dissatisfaction的名词复数);

dissatisfactions的双语例句

1、Yes, the manager has an obligation to listen to your gripes and dissatisfactions, but to dominate the conversation with these messages absolutely affects your work's value in the

manager's eyes.

虽然，经理有义务去聆听你的不满意和抱怨。但是，总是主动和经理谈论这些问题无疑会影响你在他们眼里的工作价值。

2、However, due to the social compensatory mechanism is not perfect, people has narrow channel and site to release their emotions and dissatisfactions, therefore, the Internet becomes an important channel for people to express and appeal their interests.

然而，由于社会代偿机制的不健全，民众能够宣泄情绪和不满的渠道和场地有限，因此，互联网成为民众利益表达和诉求的重要渠道。

3、This paper points out the dissatisfactions of the vernacular architecture preservation work in Fenghuang County, and submits the authors opinion on them.

笔者针对凤凰县历史文化古城传统民居保护工作中的不足，对传统民居的保护发表了自己的见解。

4、But I say, don't shy away from the challenging parts of yourself. Don't deny the desires and curiosities, the doubts and dissatisfactions, the joy and the darkness, that might knock you off the path that you have set for yourself.

你们更愿意规避混乱、动荡和强烈的感情，但我想说，不要回避挑战自我，不要否认欲望和好奇心、怀疑和不满、快乐和阴郁，它们可能改变你预设的人生轨迹。

5、In the light of dissatisfactions of existing personal credit scoring methods, support-vector-machine (SVM) which has many good properties including global convergence and good ability of extension is put forward and applied to evaluate personal loan application.

针对传统个人信用评估方法的不足，鉴于支持向量机具有全局收敛性和良好的推广能力，本文将这种新方法应用到信用评估中，并进行了实例应用。

6、While improving the efficiency and economy of litigation, the admission system could also absorb the almost dissatisfactions of the parties and protect the fairness in procedure.

自认制度在提高诉讼效率和经济性的同时，还可以最大限度地吸收当事人的不满，确保程序公正。

7、WANG Lu's criticism of the rejection of modern logic in philosophy classroom instruction in China's institutions of higher learning is well founded, and his dissatisfactions with logic textbooks represented by General Logic is perfectly right and

reasonable.

王路批评我国高校哲学教学拒绝现代逻辑是正确的，对以《普通逻辑》为代表的逻辑教材表示不满完全是正当合理的。

以上是简答网为您整理的dissatisfactions怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于dissatisfactions的用法、dissatisfactions的释义、dissatisfactions的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/dissatisfactions>

